

致 : 耀豐證券有限公司 - 交收部  
To : Yieldful Securities Limited - Settlement Department  
地址 : 香港灣仔皇后大道東228號中華大廈9樓 B室  
Address : Unit B, 9/F, Jonsim Place, No.228 Queen's Road East, Wan Chai, Hong Kong  
電話 Tel : (852) 3700 5300  
傳真 Fax : (852) 2114 0039

**實物股票提取指示表格**  
**Physical Securities Withdrawal Form**

戶口號碼A/CNumber: \_\_\_\_\_ 戶口名稱A/CName: \_\_\_\_\_

茲授權貴公司於中央結算系統代執行以下之提取股票指示。

本人/吾等確認上述股票收益人身份並沒有因進行以下股票提取指示而改變。

有關之每隻股票提取費，請按收費表即時在本人/吾等之戶口扣除。

This is to authorize you to withdraw the following shares certificates kept by you on my/our behalf with CCASS

For the withdrawal fee per stock, please debit my/our account according to the fees and charges table immediately.

I/We confirm that there is no change of beneficial ownership involved in this withdrawal.

股份代號	股價名稱	股份數量	備註
Stock Code	Stock Name	Quantity	Remarks

本人/吾等明白凡已提取之股票必須盡快辦理轉名手續，方可享有該公司派發之股息或紅股等權益。

為保障本人/吾等之權益，現授權貴公司將本人未能在10個股票交易日內提取之股票，重新存入中央結算。

本人同時明白和願意支付如日後該股票再從中央結算提取之費用。

I/We understand that all physical shares once withdrawn must be registered in my/our own name(s) immediately,

Otherwise, I/we shall not entitle to the benefit such as dividends and bonus shares issued by that company.

I/we, hereby, instruct your company to deposit the above physical shares into CCASS Depository

If I/we cannot collect it within 10 trading days, in order to protect my/our interests.

I/We also understand that the withdrawal fee will be borne by me/us for re-withdrawal subsequently.

\_\_\_\_\_  
SV  
客戶簽署(公司蓋章)  
Client's Signature (With Company Chop)

\_\_\_\_\_  
日期:  
Date:

\_\_\_\_\_  
經紀/客戶主任簽署  
Account Executive's Signature

\_\_\_\_\_  
日期:  
Date:

\_\_\_\_\_  
SV  
本人/吾等謹簽證收到上述股票  
I / We acknowledge receipt of the above physical shares.

\_\_\_\_\_  
日期:  
Date:

For Official Use Only

Input by

Verified by

Approved by (RO)

\_\_\_\_\_  
Date:

\_\_\_\_\_  
Date:

\_\_\_\_\_  
Date:

(V.2011/09)